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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy

Ksawerów z dnia 12 czerwca 2008 r. , które sie odbylo w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 12.10 otworzyl

posiedzenie Komisji i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 8 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 8 glosami "za" , bez glosów przecIw

i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia K'omisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

Rady Gminy Ksawerów.

2. Zapoznanie sie z planem zagospodarowania przestrzennego, gospodarki

terenami i ochrony srodowiska.

3. Sprawy rózne i wniesione. ,
4. Zamkniecie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Kierownik Elzbieta Wizner - Gmina Ksawerów posiada Plan zagospodarowania

przestrzennego uchwalony w 2005 roku, który wszedl w zycie w styczniu 2006 roku z uwagi

na terminy ustawowe i to jest Plan obejmujacy cala nasza Gmine, takze nie mamy takiego

miejsca, które nie mialoby planu zagospodarowania. Z tego opracowania byly wylaczone

tereny, które posiadaly juz wczesniej wazne plany i sa to tereny: LSSE, Rynku Rolnego

uchwalonego w latach 1999-2003, które byly sukcesywnie robione, wtedy, kiedy byla taka

potrzeba i zachowaly swoja waznosc i nadal sa obowiazujace, tereny ul. Letniej, "Osrodek

Charytatywny", uLZeromskiego, Osrodek Zdrowia, Palacyk i tereny pod uslugi spoleczne.

Takze cala nasza Gmina polayta jest planami zagospodarowania i na pewno jest to bardzo

korzystne dla inwestorów, dla osób, które chca sie tutaj budowac. Nie trzeba czekac na

warunki zabudowy,
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W tej chwili kazdy sie moze zapoznac z ustaleniami planu i dowiedziec sie, co moze

budowac i jakie warunki trzeba spelnic, aby mozna bylo sie budowac. Nie trzeba

czekac na decyzje o warunkach zabudowy.

Przedstawiony Plan dzieli Gmine na 6 jednostek planistycznych dla latwiejszego

odszukania niektórych terenów:

I - centralna,

II - od ul. Nowotki,

III - Widzew,

IV i V - czesc Kolonia Wola Zaradzynska,

VI - Wola Zaradzynska.

Sa to oznaczenia porzadkowe, które ulatwiaja odszukanie terenu na mapie.

Przewazaja u nas tereny zabudowy mieszkaniowej, jedno i wielorodzinnej 1 one

obejmuja znaczna czesc Gminy.

W tej chwili "Plan" ten ulega zmianom. Jak Panstwo pamietaja przystapilismy do

zmiany planu terenów przy ul. Handlowej ( króliczarnia-pod zabudowe

mieszkaniowo-wielorodzinna, sklad opalu- pozostaje). Wokól rowu pozostaje

zielony pas rowu jako strefa izolacyjna.

Radny Stefan }edraszek - zapytal czy maszt pozostanie?

Kierownik Elzbieta Wizner - odpowiedziala, ze maszt byl tylko do czasowej

adaptacji i ma byc zdemontowany. Na razie maszt stoi, poniewaz nic sie na razie nie

dzieje.

Nastepne do przeksztalcenia tereny pod zabudowe mieszkaniowa -wielorodzinna

na wniosek GS "Samopomoc Chlopska"w Pabianicach leza przy uLCegielnianej. Ten

teren wymaga najpierw zmian w studium, które w tej chwili aktualizujemy. Terenów

przemyslowych ubywa.

Tereny chronione zgodnie z ustawa to m.in.

1) Pomnik przyrody- klon srebrzysty przy ul. Szerokiej.

Chcemy w Gminie zachowac tereny zieleni:

1) Park przy uLLódzkiej,

2) Ciek Gadka (odkryte tereny).
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Na terenie Gminy nie ma duzych kompleksów lesnych ( 1,30 ha), rezerwatów

i zbiorników wodnych i nie ma zainteresowania zalesieniem gruntów przez

rolników.

Mamy w Gminie Palacyk ( rejestr zabytków) przy ul. Szkolnej i wokól mego

wymagana jest ochrona widokowa. Konserwator zabytków przy opracowaniu planu

zagospodarowania narzucil pewne wymogi, nie tylko dla samego obiektu, ale

i terenu przyleglego i równiez wokól -kolorystyke i wielkosc, zeby nie byly

dominujacymi nad tym wlasciwym obiektem.

co do strony widokowej wokól zabytku.

Podobna strefe ochrony widokowej mamy w sasiedztwie wokól naszego "Palacyku"

przy ul. Jana Pawla II, ktÓry nie jest zabytkiem. Nie figuruje w rejestrze zabytkÓw,

tylko w ewidencji zabytkÓw.

Pytania:

Soltys Kazimierz Ludziejewski - stwierdzil, ze na ul. Wschodniej nigdy nie bylo lak

a sa tam 3 niezabudowane dzialki.

Kierownik Elzbieta Wizner wyjasnila, ze w poprzednich planach tez byly tereny

tego typu. Zabudowa wzdluz rowu budzila duzo kontrowersji. Byly w tej sprawie

prowadzone rozmowy z Wyd~alem Ochrony Srodowiska w Urzedzie

Wojewódzkim. Ten proces jest juz nieodwracalny. Nie stac w tej chwili Gminy, zeby

wykupic tereny z zabudowa. Wiemy, ze tamte dzialki maja przeznaczenie

budowlane i to jest powielany przez lata blad. Gdybysmy przystali na wszystkie

wnioski to znalezlibysmy sie w bardzo trudnej sytuacji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze mieszkancy chcieli dzialke na zamiane,

ale Gmina nie ma dzialek i pozostaje tylko wykup. Dla wlascicieli tych dzialek byla

nasza propozycja ceny wykupu, ale nie byli zainteresowani.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy nowa autostrada bedzie przebiegla po terenie

Widzewa?

Kierownik Elzbieta Wizner- trasa bedzie przebiegala w calosci po stronie Lodzi

(równolegle do naszej granicy).

Radna Maria Wróbel zapytala czy w planie jest przedluzenie ul. Rzepakowej do

Pabianic?
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Kierownik Elzbieta Wizner odpowiedziala, ze jezeli Gmina bedzie chciala to zrobic

w przyszlosci to nie bedzie przeszkód.

Soltys Urszula Górczynska zapytala, jak jest zaplanowana w planie ul. Bohaterów

Ksawerowa?

Kierownik Elzbieta Wizner odpowiedziala, ze w planie ul. Bohaterów Ksawerowa

jest przewidziana docelowo az do uLLódzkiej I ale bez wylotu. Konczy sie lopatka.

Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak - podziekowal pani kierownik za bardzo

szczególowe omówienie planu zagospodarowania przestrzennego.

Ad.3.

Radna Wódka zapytala, co z kotlownia, poniewaz mija rok jak bylismy na wizji

w terenie i nic sie nie dzieje.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze w tej chwili nie ma srodków

w budzecie Gminy. Inwestycje w 2008 r. wyniosa ok. 7 mln zl. Panstwo radni

zdecydowali, ze bedziemy remontowac "Palacyk", którego remont szacuje sie na ok.

5 mln zl. Musimy zrobic ekspertyze budowlana tego budynku.

Radny Zbigniew Pluta stwierdzil, ze papa zostala czesciowo zerwana i dach sie

moze zawalic.

Przewodniczaca Komisji-Helena R~sak - przypomniala, ze w strategii GOPS jest

planowane urzadzenie swietlicy srodowiskowej. Czy na ta inwestycje mozna byloby

pozyskac srodki unijne?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze urzad czeka na zwrot srodków

z unii za boiska i hydrofornie.

Radna Maria Wróbel zapytala jakie zamierzenia beda realizowane w zwiazku

z Palacykiem w 2008 r.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze z urzedu rozpoczynamy

procedure przetargowa. Jest wiele innych nowych potrzeb w Gminie np.: nowe

przedszkole.

Radna Maria Wróbel odnosnie Palacyku powiedziala, ze spotyka sie z glosami, ze az

sie prosi, zeby do tego budynku dobudowac skrzydlo w formie litery L.

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze w projekcie skrzydlo zostalo

dorysowane, ale czekamy na opinie konserwatora.
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Radny Zbigniew Pluta zapytal czy wykonawca moze wziac podwykonawców

z naszej Gminy?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze bedzie kompleksowe ogloszenie

o przetargu. My nie mozemy nic sugerowac wykonawcy.

Radna Helena Rusak zapytala, jakie sa plany zagospodarowania dzialki gminnej

w Widzewie?

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze jest koncepcja dotyczaca

postawienia bloków komunalnych.

Radna Helena Rusak zapytala, kto w przyszlosci bedzie przydzielal takie lokale?

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze bedzie powolana specjalna komisja.

Przewodniczacy Komisji- Henryk Nowak powiedzial, ze pani Wójt bardzo

dokladnie zapoznala Komisje z problemami.

Ad.4.

przewodniczyl

Posiedzeniu Komisji,

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak wobec zrealizowania porzadku obrad

o godz. 13.10. zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEKTCf'~Iwona Kulczy,{s!yl

PRZEWOONIC.ZACY KOMISJI
GOSPODARKI. OCHRONY SRODOWISKA iROLNICTWA

Rady G~Y ~~~:'(fr_ówJi{dry~~'t;ak1

Zalaczniki:

I.Lista obecnosci radnych.
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